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Program  

MARS 

Mandag 04. 
Klubbaften 
Egoforedrag Aud 

Mandag 11. 
Behov i eldre-omsorgen 
v/Liv Siljan 

Mandag 18. 
 
Peisaften 

Mandag 25. 
 
Påskeuken møtefri 

 

APRIL 

Mandag 01. 
2. påskedag møtefri 

Mandag 08. 
Klubbaften. 
Forberedelse til 
Honnørfesten 

Mandag 15. 
Kommunepsykolog 
Marita Vik Kristensen 

Mandag 22. 
Besøk på «Kuben» 

Mandag 29 april 
Honnørfesten 

 

Kjære Rotaryvenner 

Så er enda en måned i det nye året tilbakelagt. Dette var en måned da 
presidenten var tilstede i kun halvpartene av møtene. I det første møtet 
med Klubbaften kom vi ikke helt i mål med revisjon av vedtektene. Dette 
bør konkluderes i løpet av mars måned. Nå er vi inne i det siste halvåret 
av min presidentperiode, og jeg må konstatere at vi kanskje ikke når de 
målene jeg hadde for min periode. Selv om vi har fått 2 nye medlemmer 
(og en i minus), har vi enda en del å gjøre mht medlemsutvikling. 
Som president i klubben er jeg invitert til Risørs Rotaryklubbs 75-års 
jubileum i april. Da Risør Rk er vår moderklubb, har jeg og Anna 
bekreftet vår deltagelse i Risør Rådhus. 
 

                      Hilsen 
                      Olaf Jørg 

Rotarymøte 5. februar 2024 
President Olaf Jørg ledet møtet. Carl Bertelsen har fødselsdag, gratulerer. 
Tor Erik hadde en 3 minutter, og fortalte fra sin tidligere ungdom som 
tømmerhogger i på Heiland i Gjerstad på en humoristisk fortelling.  
Mads tok ordet og sa at det kan bli noen forandringer på programmet til neste møte. 



  
Det var klubbaften med hovedtema på gjennomgang av reviderte vedtekter, 
presidenten hadde utarbeidet forslag til å diskutere å komme med innspill. 
Litt diskusjon ble det og etter hvert kom vi til en enighet om at presidentens forslag 
på revidert vedtekter skal stemmes over, men ifølge våre vedtekter artikkel 20 må 
foreslåtte endringer være formidlet til medlemmene minst 10 dager før møtet, og vi 
var ikke innenfor fristen, derfor vil avstemming foregå på et senere møte. 
  
Joar informerte at Geir og Joar har snakket med innehaver av «Hytta» til møte den 
26. februar til hyggeaften med Quiz og bespisning. 
  
Joar informerte om at lokaler og underholdningskrefter er bestilt til Honnørfesten 
mandag 29. april. 
Fremmøte 60% 
  
Ref. 
Joar 
 
 

Rotarymøte 12. februar 2024 
President Olaf Jørg ledet møtet, og opplyste at både Ole Jacob og Stine Marie har 
fødselsdag, gratulerer.  

 
Kveldens foredragsholder er vår nye kommunedirektør Jan 
Magne Stensrud som ble ansatt 4 desember. Tidligere var han 
kommunedirektør i Mehamn i Gamvik kommune Finnmark. 
  
Først hadde han en ego-introduksjon, født i Drangedal, 
oppvokst i Horten, han har sjøkrigsskolen, vært skipssjef og 
er kommandørkaptein, har også vært redaktør, og har i 
tillegg en doktorgrad. 
Innledet sin nye jobb med å sette i verk krisestab etter et 
forrykende snøvær. Det viktigste var å holde åpen 
fremkommelighet for helsepersonell, politi og andre 
utrykningsfartøyer. Budsjett for snørydding var satt til 1,9 
mill. Er allerede oppbrukt. Kommunen vil derfor sammen 
med andre kommuner som kom i den samme situasjon ha 
møte med Statsforvalteren å søke om ekstra midler som en 
kompensasjon. 
  

Han tok for seg en gjennomgang om status og satsningsområder, nevnte at 
befolknings-vekst i kommunen i perioden 2018 til 2023 har vært på 1,6%. 20% 
sysselsettes i Arendal. 
Vi har en stram økonomi i kommunen. Største andelen er i helsesektoren og 
kommunens lønnsutgifter. Han var veldig begeistret og imponert av hva kommunen 
har investert, og nevnte Videregående skole, ny barneskole og barnehage. Gjelden pr 
i dag er nesten 1 milliard. 
  



Morrow og E 18 engasjerer kommunen og man ser for seg økt tilflytting. Kommunen 
vil gjøre det attraktivt for nye innflyttere, ser på Rughaven som et godt alternativ 
med opptil 70 leiligheter. Han vil også ha et utstrakt samarbeid mellom kommunene 
i Østre Agder.  
Dessverre var vi få medlemmer som fikk høre et interessant foredrag. Presidenten 
påminte oss om peisaften, må ha 3 verter, Stine Marie og Ragnar har meldt seg. 
  
Fremmøte 55%  
Ref 
Joar 

 
 

Rotarymøte 19. februar 2024  
Visepresident Kristin ledet møtet i presidentens fravær. 
  

Kveldens foredrag var ved Tor Erik som fortalte om Gøtakanalen. Startet 
med litt historisk bakgrunn, helt tilbake til Kalmarunionen som besto av 
Danmark, Norge og Sverige, og som ble oppløst på 1500 tallet. 
Danskene hadde kontroll på all befraktning fra Sverige, som skulle videre 
oppover Kattegat. Det ble for store kostnader, og Sverige begynte å tenke på 
kanal fra Østersjøen, og til Veneren, som er 15 ganger så stor som Mjøsa, 
nemlig 5600 kvadratkilometer. 
  
Det var tømmertransport som er bakgrunnen for kanalen. I 1810 startet 
utgravingen som går fra Sjøtorp i Veneren til Mem i Østersjøen, en strekning 
på 190 km. 87 km. er utgravd med håndmakt. 
Det er 58 sluser med en høydeforskjell på 90 meter, høyeste punkt er ved 
Forsvik som ligger mellom Veneren og Vetteren. Kanalens dybde er bare 2,8 
meter. Slusene er 30 m. lange og 7 m. brede Det er 3 mill. besøkende på kanalen hvert år. 
  
Det ble en fantastisk fin tur i Gøtakanalen med Tor Erik ved roret, med flott fortellerkunst og 
mange fine bilder. Et interessant og underholdende foredrag.  
Line vant i vinlotteriet. Fremmøte 45%.  
Ref 
Joar 

 

Rotarymøte 26. februar 2024  
Kveldens Rotary møte ble holdt på vår nye restaurant Hytta i hyggelige omgivelser og 

sosialt samvær, med ledsagere. 17 stk. var samlet. 

God mat og drikke og god stemning, som absolutt er å anbefale til gjentagelse. 
Mads hadde lagd Quiz med 25 spørsmål, i forskjellige kategorier: geografi, sanger, 

barnesanger, historie, så både kunnskap og ikke minst hukommelse ble satt på prøve. 

 

Ragnar informerte om vannproblemene som vi dessverre nok en gang har fått i Kjelleren, 10 

cm over hele gulvet. Det ble mye ekstra jobb å få sugd ut vann og få tørket opp. Ragnar og 

Tor Erik skal ha all honnør for vel utført jobb. 

Det ble en vellykket kveld for oss alle. 

Ref. Joar 



God stemning under rotarymøte på «Hytta». 

 

 

            

 

 

 

 



 

Og så var det.. 
fengselsdirektøren som sa til den nyankomne innsatte:  

- Jaså Fredriksen, du er her igjen.  Det var ikke lenge du var på frifot? 

- Nei, er det kommet noe post? 

                                                    

 
 

 

 

 

                                          

 


